

TILES
瓷砖

LIGHTING
灯饰

SANITARY
卫浴



7X
improvement in
procurement efficiency
采购效率提升 7 倍



50% savings
in management
labor costs
管理劳动力成本节省 50%



6 steps
of quality control
六大质量控制步骤



TILES

瓷砖

" Immerse yourself in elegance, savoring every moment as you transform tiles into works of art in your daily life. "

置身于优雅之间，享受时光的每一刻，将瓷砖化为你生活中的艺术品

Premium tiles are designed for those who seek tactile texture and aesthetics, widely used in luxury homes and commercial spaces, both indoors and outdoors. Whether it's modern minimalism or classic vintage, these tiles seamlessly blend with various decorative styles, meeting personalized design needs while adding a unique artistic touch and an elegant atmosphere to any space.

高端瓷砖专为追求空间质感与美学的设计而生，广泛应用于奢华住宅、商业空间等各种室内外场所。无论是现代简约还是经典复古，都能与多样的装饰风格完美融合，满足个性化设计需求，为每个空间增添独特的艺术气息和高雅氛围。



Advantages 优势

1. Diverse Designs, Adaptable to Various Styles

Whether it's modern simplicity, classical luxury, or natural comfort, our tile series offers a rich selection of colors, textures, and patterns to meet various decorative needs and enhance the aesthetic appeal of your space.

2. Eco-Friendly and Healthy, Sustainable Living

Our products are made from eco-friendly materials that meet international environmental standards, ensuring a healthy and safe environment.

3. High-Precision Cutting, Seamless Installation

Utilizing precision cutting technology, each tile is accurately sized with smooth, even edges, making installation easy and ensuring seamless connections that enhance the overall upscale feel of your space.

4. The Perfect Combination of Art and Practicality

Each tile is a piece of art. While serving functional purposes, they infuse soul into the space, allowing every corner to exude unique aesthetic charm.

1. 多样化设计，风格百搭

无论是现代简约、古典奢华还是自然舒适风格，我们的瓷砖系列都能提供丰富的色彩、纹理和图案选择，满足各种装饰需求，提升空间美感。

2. 环保健康，绿色生活

产品选用环保材料，符合国际环保标准，确保环境的健康与安全。

3. 高精度切割，完美拼接

采用精密切割技术，每一块瓷砖尺寸精准，边缘平整光滑，易于安装，拼接无缝，提升空间的整体感与高级感。

4. 艺术与实用的完美结合

每一款瓷砖都是一件艺术品。服务于功能的同时，为空间注入灵魂，让每个角落都散发着独特的美学价值。

LIGHTING

灯饰

" Sculpting space with light, brightening life with design. "
用光线塑造空间，用设计点亮生活

Lighting fixtures are designed to provide superior illumination and exceptional aesthetics, offering a wide range of products to meet the lighting needs of various spaces. Each fixture serves a functional purpose while enhancing the environment's aesthetic appeal with its unique design. Whether you seek modern minimalism, classic luxury, or custom styles, premium lighting adds elegance and sophistication to your home or any indoor and outdoor setting.

灯具专为提供优质照明效果与卓越设计而打造，产品种类丰富多样，能够满足不同空间的照明需求。每款灯具不仅具备功能性，更通过独特的设计为空间增添艺术性与美感。无论是现代极简风格、经典奢华设计，还是个性化定制款式，高端灯具都能为您的居住或各种室内外环境注入优雅与格调。



Advantages 优势

1. Efficient LED Technology, Reduced Maintenance Costs

Utilizing top-tier LED technology, our lights offer a longer lifespan while maintaining high brightness and even light distribution. Enjoy consistent lighting performance while significantly reducing replacement and maintenance costs for everyday convenience.

2. Comprehensive Lighting Adjustments for Diverse Needs

Designed with various life scenarios in mind, high-end lighting allows you to adjust color temperature and brightness to create the ideal lighting environment for work, relaxation, socializing, or reading, ensuring the perfect ambiance for every moment.

3. Premium Materials that Reflect Sophistication

Crafted from high-quality materials, our products elevate visual appeal and transform each lighting fixture into a work of art, adding luxury and uniqueness to any space.

4. Customizable Design, Infusing Soul into Your Space

Each lighting fixture can be customized to meet your needs, from size and color to lighting effects, perfectly aligning with your lifestyle and living space, offering a truly one-of-a-kind visual experience.

1. 高效 LED 技术，降低维护成本

采用顶级的 LED 技术，提供更长的使用寿命，同时保持高亮度和光效均匀度。享受稳定的照明效果的同时还能大幅降低更换和维护的成本，为日常使用带来便利。

2. 全方位灯光调节，满足多样需求

高端灯具的设计考虑了各种生活场景的需求，无论是工作、休闲、社交还是阅读，都能通过调节灯光的色温和亮度来实现理想的照明环境，确保每一刻的氛围都恰到好处。

3. 优质材质，彰显品位

产品选优质的材料制作，不仅提升外观质感，还让灯具成为家居环境中的一件艺术品，赋予空间独特的奢华感。

4. 定制化设计，赋予空间灵魂

每一款灯具都可以根据您的需求进行定制，从尺寸、颜色到灯光效果，完美契合您的生活方式和居住空间，提供独一无二的视觉享受。

SANITARY

卫浴

" From the finer details to the overall design, we set new standards in bathroom luxury. "
从细节到整体，缔造卫浴奢华新标准

Sanitary are designed for those who pursue a quality lifestyle, providing a luxurious and comfortable experience. Each product combines outstanding functionality with a stylish and practical design, adding elegance and sophistication to your bathroom. Whether your style is modern simplicity, classic vintage, or tailored to your unique preferences, premium bathroom fixtures perfectly complement your refined taste in living.

卫浴产品专为追求品质生活的用户打造，提供奢华舒适的体验。所有产品不仅具备出色的功能性，还通过时尚与实用相结合的设计，为您的浴室增添优雅与格调。无论是现代简约风格、经典复古设计，还是个性化定制需求，高端卫浴都能完美契合您的生活品味。



Advantages 优势

1. Outstanding Design and Craftsmanship

The products feature unique design concepts and exquisite craftsmanship, blending modern aesthetics with practical functionality to enhance the overall atmosphere and taste of the bathroom.

2. Ergonomic Design for Enhanced User Experience

Each product is carefully crafted for ergonomic comfort, ensuring maximum usability. Whether it's the curvature of the bathtub or the height of the toilet, every detail provides an exceptional user experience.

3. Water-Saving and Eco-Friendly Design for a Green Lifestyle

The design emphasizes energy conservation and environmental protection. With water-saving features and an efficient flow control system, it reduces waste and daily costs, helping you easily practice eco-friendly principles.

4. Diverse Product Range to Cater to Various Design Preferences

Our comprehensive collection encompasses everything from modern minimalism to classic luxury, offering a wide array of styles, sizes, and functional designs to meet the aesthetic needs of any space.

1. 卓越的设计与工艺

产品采用独特的设计理念与精湛的工艺，融合现代美学与实用功能，提升浴室的整体氛围与品味。

2. 符合人体工程学的设计，提升使用体验

每一款产品都经过精心设计，以符合人体工学，确保使用时的舒适度最大化，无论是浴缸的弧度还是马桶的高度，都为用户提供优越的体验。

3. 节水环保设计，绿色生活

产品设计注重节能环保，通过节水功能和高效水流控制系统，不仅减少水资源浪费，还节省了日常使用成本，助您轻松践行环保理念。

4. 丰富的产品选择，满足不同设计需求

产品系列种类多样，从现代简约到经典奢华，各种风格、尺寸和功能设计应有尽有，可满足不同空间的装饰需求。

GETO Group

Headquarters:

Greater Bay Area—No. 13 Heqing Road, Tsuihang New District, Zhongshan City, Guangdong Province

Southern China Production Base I :

Cuishan Lake Science and Technology Park, Kaiping, Jiangmen City ,Guangdong Province

Southern China Production Base II :

Huizhou Industrial Transfer Industrial Park, Huizhou City, Guangdong Province

Eastern China Production Base I :

Guangchang Industrial Park, Fuzhou City, Jiangxi Province

Central China Production Base:

Hi-tech Industry Development Zone, Xianning City, Hubei Province

Northern China Production Base:

China Aluminium Industrial Park, Linqu, Weifang City, Shandong Province

Southwest China Production Base:

Modern Manufacturing Industrial Park, Tongnan High-Tech District, Chongqing City

Northwest China Production Base:

The Circular Economy Park, Anding District, Dingxi City, Gansu Province

Hainan Production Base:

Gold Medal Port Industrial Park, Lingao County, Hainan Province

ASEAN Production Base:

Negeri Sembilan, Malaysia

Singapore Production Base :

West Region, Singapore

Saudi Arabia Production Base:

Riyadh, Saudi Arabia

Contact

Sales Hotline: 966-542754907

Office: 0086-760-88589004

E-mail: geto_market@geto.com.cn

Website: www.getoformwork.com

